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§ 3 Fastställande av röstlängd 
58 ombud var närvarande vid stämmans öppnande.  

Förbundsstämman beslutade  

att godkänna aktuell röstlängd och justera den om förändring sker.Bilaga 2. 

 

 

§ 4 Fastställande av dagordning 
Roine Hangvar, förbundssekreterare,föreslog att tidigarelägga behandlingen av § 14 Val av 
förbundsstyrelse för två år. Stämman föreslåsbordlägga §§ 9 – 13 till efter behandlingen av 
§14.  

Förbundsstämman beslutade  

att fastställa föreslagen dagordning och fastställa den föreslagna behandlingsordningen. 

 

 

§5  Val av stämmans ledamöter och beslut om 
arbetsordning 

a) Förbundsstämman beslutade  

att till stämmoordförande utse Nicholas Nikander, tillsekreterare Torborg Wärn och Anna Brita 
Björkenvall. 

Förbundsordförande Stefan Blomquist överlämnade härefter ordförandeklubban till Nicholas 
Nikander.  

 b) Förbundsstämman beslutade 

att till justerare utse Eva Enskär region4ochBjörn-Inge Björnberg region 5 att tillsammans 
med stämmoordförande justera protokollet. 

att till rösträknaren utse Mikael Hildingsson region 1, HeleneGlantregion 5, Eva Christine 
Winqvistregion 9. 

c)Förbundsstämman beslutade  

att vid behov talartid om 3 minuter ska gälla vid begärt ord och 2 minuter för replik. Vidare att 
replik på replik inte får begäras. När företrädare för förbundsstyrelse, valberedning och 
revisorer redogör för ärende gäller förlängd tid. Begäran om ordet och yrkanden lämnas 
skriftligen till presidiet. 
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§6 Verksamhetsberättelser med ekonomiska 
redovisningar 

Roine Hangvar redogjorde för förbundsstyrelsens verksamhet och förbundskassör Karin 
Einarsdotter-Carlénför ekonomin för åren 2022 och 2023. 

Förbundsstämman beslutade 

att godkänna 2022 och 2023 års verksamhetsberättelser och ekonomiska redovisningar och 
lägga dem till handlingarna.Bilaga 3. 

 

§7 Revisorernas berättelser 

Revisor Lars Lassinanttiföredrog revisorernas genomgång av verksamhetsåren 2022 och 
2023. Revisorerna tillstyrkte att båda årens resultat- och balansräkningar skulle fastställas. 
De förordade att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet för det två gångna åren.  Bilaga 4. 

Förbundsstämman beslutade 

att lägga revisorernas berättelse till handlingarna. 

 

 

§8 Beslut till följd av revisorernas förslag 
Förbundsstämman beslutade  

att fastställa resultat- och balansräkningarna för 2022och 2023 års verksamheter 

att bevilja förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåren 2022 och 2023. 

 

ENLIGT BESLUT I §4 BORDLADES §§9 – 13 OCH ÖPPNADES §14. 

 

 

§ 14  Val av förbundsstyrelse för två år 
Valberedningen har bestått av Lotta Björklund, sammankallande, Birgitta Berntsson, Anna 
Maria Martin och Kjell Nilsson. Eva Berg Arbro har avgått hösten 2023. Lotta Björklund 
informerade om deras arbete och ambitioner att skapa ett starkt lag där kandidaterna 
kompletterar varandra på bästa sätt och kan samarbeta och ge tillräcklig tid åt 
styrelsearbetet, i arbetsgrupper och som regionombud. Valberedningen har med tystnadsplikt 
djupintervjuat alla nominerade utom en person.  

Lasse Reuterberg yrkade bordläggning så att valfrågan kan utredas vad gäller 
könsfördelning och samarbetet inom förbundsstyrelsen. Bo Caperman region 9, och Mats 
Sjölin 9, yrkade att valfrågan ska återremitteras till ett s k hybridmöte i september och att 
nuvarande styrelse får verka som en expeditionsstyrelse fram tills ny styrelse är vald. Bengt 
Sandberg, region 5, väckte som ”ordningsfråga att valberedningen ska redovisa alla 
nominerade till styrelse m m. Detta bör göras så snart som det bara är praktiskt möjligt”. 
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Lasse Reuterberg yrkade ”bifall till förslag om att alla nominerade till förbundsstyrelsen ska 
redovisas omedelbart”.Han riktade kritikmot ojämn könsfördelning med övervikt på kvinnor i 
styrelsen och ett kommandearbetsutskott som består av fyra kvinnliga ledamöter 

Mats Persson region 9, Marie Ullenius region 4, ansåg att kön inte ska vara avgörande, 
endast kompetens. De yrkar bifall till valberedningens förslag. 

Roine Hangvar, förbundsstyrelsen, yrkade att stämman ska gå till beslut om val nu. 
Ordföranden ställde frågan om personval skulle göras på lördagen eller på söndagen. 
Votering begärdes och genomfördes. Röstningen utföll med 28–28 röster. Vid lika röstetal 
anger stadgarna att lottning ska avgöra.  

Förbundsstämman beslutade 

att valen skulle flyttas till dagen efter, dvs till söndagen. 

 

AJOURNERING TILL SÖNDAG 

Söndag 26 maj – fortfarande 58 registrerade röstberättigade. 

Dagens förhandling inleddes med att ordförande Nicholas Nikander prövade yrkandenaom 
bordläggning och återremiss skulle avslås liksom yrkandena om att alla nomineringar skulle 
presenteras innan val. Votering begärdes och verkställdes. 

Förbundsstämman beslutade 

att med 31 röster mot 26 röster avslå yrkandena. 

 

Valberedningen presenterade sina förslag till förbundsstyrelse för två år. 

Till förbundsordförande Linda Ingvarssonregion 9, till vice förbundsordförande Eva Berg 
Arbro region 5, till förbundssekreterare Molly Hoffrén region 1. Och till förbundskassör Karin 
Einarsson-Carlén region 4.  

Till övriga fem(5) ledamöter Margaretha Holmlund region 2, Eva Persson region 7, Babak 
Ghorani region 5, Kaj Johansson region 4, och Anitha Wretling region 6. 

Till ersättare Björn Sandwall, Pernilla Andersson och Catharina Nordström. 

Mats Sjölin region 9 och Lasse Reuterberg region 5 yrkade att Orvar Turegård region 9 väljs 
till ordinarie ledamot eller ersättare och Anders Edström region 9 till förbundskassör och 
Lars-Åke Henriksson region 5 som ersättare.  

Caroline Kamnert region 8 nominerade Pernilla Andersson region 8 som ordinarie ledamot.  

Ola Jönsson region 9 nominerade Eva-Christine Winqvist region 9som ersättare. 

Linda Ingvarsson, förbundsstyrelsen nominerade Björn Sandwall region 7 som ordinarie 
ledamot. 

Votering begärdes och verkställdes i fråga om förbundskassör. Karin Einarsson-Carlén fick 
36 röster och Anders Edström 20 röster. 
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Förbundsstämman beslutade  

att utse  

a) till förbundsordförande Linda Ingvarsson region 9  Nyval 

b) till vice förbundsordförande  Eva Berg Arbro, region 5  Nyval  

d) till förbundskassör   Karin Einarsdotter-Carlén region 4     Omval     

c) till förbundssekreterare  Molly Hoffrén region 1  Nyval 

     

e) till fem (5) ledamöter utse efter begärd votering och omräkning med 55 giltiga röster och 
två ogiltiga, 

Kaj Johansson, region 4   (48 röster)   Nyval 

Margaretha Holmlund, region 2   (47röster)   Omval 

Babak Gorani, region 5  (46 röster)   Nyval 

Eva Persson, region 7   (43 röster)   Omval 

Anitha Wretling, region 6  (34 röster)   Nyval
       

f) till tre (3) ersättare utse efter begärd omröstning följande personer att inträda i den ordning 
de fått röster 

Björn Sandwall region 7  (57 röster)   Nyval 

Pernilla Andersson region 8 (49 röster)   Nyval 

Catharina Nordström region 8  (42 röster)   Nyval 

 

Lasse Reuterberg reserverade sig mot beslut om val av styrelse: ”Utifrån debatten om 
valberedningens förslag och utfall, reserverar jag mig mot utfallet med extrem ojämn 
könsfördelning i styrelsen och att AU består av enbart kvinnor.”   

Ordföranden uppmärksammade stämman på att de nya föreslagna stadgarna i § 9kommer 
att ange att det ska vara fyra (4) ersättare i styrelsen.  

Valberedningen föreslog Claes-Håkan Jansson region 3. Mats Sjödin och Christer Lexell 
nominerade Orvar Turegård. 

 

Förbundsstämman beslutade  

att efter votering utse Claes-Håkan Jansson region 3 (48)röster, till fjärde ersättare i 
styrelsen.  

Här tillkom ombudet Heléna Gehlin region 3 varför röstlängden reviderades att omfatta 59 
deltagare. 
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§ 9 Förslag till ändringar i stadgan för NRF  
Vice förbundsordförande Linda Ingvarsson föredrog förslag till ändringar av och tillägg till 
stadgar som en arbetsgrupp (NOS) arbetat med enligt uppdrag från förbundsstämman 2022. 
Arbetsgruppens förslag har varit ute på remiss. Bilaga 5. 

Förbundsstämman beslutade 

att bifalla förslaget till reviderade stadgar 

att omedelbart justera denna paragraf 

att i övrigt överlämna arbetsgruppens rapport till nya förbundsstyrelsen. 

 

 

§10 Motioner 
a) Från Södertörns Nämndemannaförening om tillägg till stadgarna med beslut om 
rambudget för de kommande två åren med ambitionen att uppnå ekonomisk stabilitet, 
strategiskt verktyg, transparens och insyn samt flexibilitet och anpassningsförmåga. 

Styrelsens yttrande hänvisar till den stadgegenomlysning som beslutades på stämman 2022. 
Ett av förslagen är ett tillägg i §6 dären rambudgetnumera är kompletterad till stadgarna.  

Förbundsstyrelsen anser att motionen från Södertörns Nämndemannaförening härmedär 
besvarad. 
 
Förbundsstämman beslutade 
 
att anse motionen besvarad 

 

b) Från nämndemannaföreningarna i Hälsingland, Attunda respektive Ystad om våra 
arvoden, pensionsavsättningar, förlorad semester/semesterlön, m m. 

Roine Hangvar redogör för förbundsstyrelsens arbete i frågorna som tas upp i motionerna. 
Förbundsstyrelsen har i skrivelser till Justitiedepartementet krävt en översyn av hela 
regelverket såsom nivåer, slopat halvdagsarvode och höjd ersättning vid övertidstjänstgöring 
ävensom en översyn av bestämmelser om ersättning för egenföretagare och timanställda 
samt en ersättningstrappa för långa, svåra mål.   Vidare fortsatt arbete för full täckning som 
inkluderar tjänstepension och semestersättningar.  

Mats Perssonregion 9 yrkar att stämman bifaller motionen från föreningen. 

Förbundsstyrelsen föreslår att motionerna från nämndemannaföreningarna i Hälsingland, 
Attunda och Ystad skavara besvarade. 

 

Förbundsstämman beslutade 

att anse motionerna besvarade. 
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§11 Fastställande av årsavgiftens storlek för två år från 
och med året efter stämman 

Förbundsstyrelsen föreslår att stämman ska besluta om oförändrade förbundsavgifter för 
föreningsanslutna medlemmar, 150 kr per år, och för direktanslutna medlemmar, 250 kr per 
år, under kommande två åren2025–2026. 

Lasse Reuterberg yrkade bifall till förslaget men med ett medskick om det vore möjligt att 
sänka medlemsavgiften för att locka fler medlemmar.  Mats Persson region 9 yrkar bifall men 
vill att vi ska förstå hur små resurser de mindre föreningarna med samma ambitioner har 
jämfört med de större.  

Eva Persson intygar att förbundsstyrelsen är införstådd med att det råder olika 
förutsättningar i föreningarna. 

Förbundsstämman beslutade 

att förbundsavgiften för föreningsansluten medlem ska vara oförändrad 150 kr per år  

att förbundsavgiften för direktansluten medlem ska vara oförändrad 250 kr per år.  

 

 

§12 Arvoden, traktamenten och andra ersättningar 
Förbundskassör Karin Einarsson-Carlén föredrog förbundsstyrelsens förslag till ersättningar.  

Lasse Reuterberg yrkade bifall till styrelsens förslag och gjorde därmed ett 
medskick:Eftersom vi begär mycket av styrelsen vore det bra om de kunde arvodera någon 
drivande kraft som på heltid sköter lobbyarbetet. 

Förbundsstämman beslutade  

att styrelsen för 2024 – 2025 erhåller ett gemensamt årsarvode på totalt ett prisbasbelopp att 
fördelas inom sig.  

att vid förrättningar på annan ort som kräver övernattning ska traktamente utgå enligt 
Skatteverkets regler om skattefritt belopp med avdrag för erhållna måltider 

att när bil krävs ska bilersättning utbetalas i enlighet med Skatteverkets regler om skattefritt 
belopp. 

 

§13 Verksamhetsplan och rambudget för 2024–2026 
Linda Ingvarsson föredrog styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2024–2026. De fem 
fokusområdena föreslås finnas kvar som inriktningsmåli den strategiska agendan. Styrelsens 
uppgift blir att jobba med HUR de ska verkställas. Bilaga 6. 

KarinEinarsdotter-Carlén föredrog styrelsens förslag till rambudget i anslutning till 
verksamhetsplanen. 
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Lasse Reuterberg yrkadeatt tidningen Nämndemannen ska skickas till alla 
nämndemannarum så att den når alla nämndemän. Karin Einarsson-Carlén informerade att 
tidningen kommer att skickas till alla medlemmar där adresser finns och erforderligt antal till 
nämndemannarummen. 

Carl Ehnbom region 5 yrkadepå att ersätta punkt 4 iverksamhetsplanenom Strategisk 
agenda med eget förslag inom områdena 1) Arvode och ersättningar samt övriga 
”anställningsförhållanden”, 2) Opinionsbildning och påverkan inklusive information till 
medlemmarna, 3) Utbildning och kompetensutveckling.Bilaga 7. 

Lasse Reuterberg biträdde Carl Ehnboms yrkande. Lasse Reuterberg argumenterade i 
punkten 4 även om införande av en klädkod för nämndemän med krav på professionell 
framtoning och neutralitet. Bilaga 8. 

Bengt Sandbergregion 5 biträdde Carl Ehnboms och Lasse Reuterbergs förslag. 

Björn-Inge Björnberg region 5rekommenderade föreläsningar och studieinsatser på nätet 
som på ett år fördubblat Attundaföreningens medlemsantal. 

Efter avslutande debatt ställde ordförande styrelsens verksamhetsplan som huvudförslag 

1) mot Lasse Reuterbergsom tidningen Nämndemannen, 45 röster mot 12 röster 

2) mot Carl Ehnboms yrkande om punkten 4 om Strategisk agenda, 47 röster mot 9   

3) mot Lasse Reuterbergs om klädkod för nämndemän, 36 röster mot 20 röster.  

 

Förbundsstämman beslutade 

att fastställa förbundsstyrelsens verksamhetsplan inklusive rambudget för åren 2024–2026. 

 

§15 Val av revisorer för två år 
Förbundsstämman ska besluta om tre (3) ordinarie revisorer, varav en sammankallande, och 
två (2) ersättare.  

Valberedningen presenterade sitt förslag.  

Efter att Hans Strandberg föreslagen revisor och sammankallande avstår sin plats utlystes 
nomineringsförfarande. 

Följande nominerades på stämman.Rolf Westman region7Elo Johanesen region 9, Birgitta 
Carlstedt region 4 och Ingvar Bergman region 9. Nominerades även Lars Åke Henriksson 
region 5 och Roland Salomonsson region 7. 

Votering begärdes och genomfördes. 

Rösträkningen gav följande resultat 

 

Rolf Westman (55 röster) 

Elo Johanesen  (51 röster) 

Lars Åke Henriksson (31 röster) 
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Förbundsstämman beslutade  

a) att till revisorer för en tid av två år utse  

Rolf Westman region 7, sammankallande 

Elo Johanesen region 9 

Lars Åke Henriksson region 5 

 

b) att till ersättare för revisorerna för en tid av två år utse 

Birgitta Carlstedt region 4  

Ingvar Bergman region 9 

 

AJOURNERING för utnämning av årets nämndeman.  

Förbundsstyrelsen har till årets nämndeman 2024 utsett Kjell Nilsson region 9. 

Stefan Blomquist presenterade Kjell Nilsson, Hässleholm nf, somär en mycket god förebild 
och mentor och har fått många nomineringar. 

 

§16 Valberedning för två år 
Stämmoordförandeutlyste nomineringsförfarande till valberedning för två år. Valet avser 5 
ledamöter, varav en sammankallande.  

Förbundsstämman nominerade följande personer   

Roine Hangvar region 5 

Kerstin Nilsen region 4 

Lena Chrisander region 9 

Jon Essebro region 2 

Thomas Olin region 7 

Momibul Ezdani Kahn region 5 

Cornelia Ingvarsson region 7 

Sasja Nyström region 4 

 

Då Mikael Hildingsson lämnade förbundsstämman och avgick som rösträknare beslutade 
förbundsstämman  

att utse Lennart Jonsson region 7 till ny rösträknare. 
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Förbundsstämman beslutade att till valberedning för två år välja 

 

Roine Hangvar region 5, sammankallande (50 röster) 

Jon Essebro region 2   (47 röster) 

Lena Chrisander region 9   (46 röster) 

Kerstin Nissenregion 4   (42 röster) 

Thomas Olinregion 7   (37 röster) 

 

AJOURNERING för paus 

 

§17 Övriga ärenden 
Lasse Reuterberg yrkade ”att NRF uttalar sig på lämpligt vis om olämpligheten att vissa 
lokala/nominerande partier begär/tar ut en del av nämndemännens ersättningar till 
partikassan”. Jan Perers, region 5, upplyste att frågan om partiskatt äger respektive parti. 

Förbundsstämman beslutade  

att avslå yrkandet. 

Bengt Sandberg, region 5, yrkade ”att förbundsstyrelsen ger NOS-gruppen i uppdrag att 
arbeta fram instruktioner för valberedningen”. Linda Ingvarsson meddelade att styrelsen 
kommer att beakta detta, varvid Bengt Sandberg återkallade sitt yrkande. 

 

AJOURNERING för föreläsning av Magnus Ranstorp om ”Från terrorns frontlinjer”. Ranstorp 
är docenti statsvetenskap och terrorforskare vid försvarshögskolan samt särskild rådgivare 
vid EU:s Radicalisation Awareness Network. 

 

 

§18 Avslutning 
Avgående förbundsordförande Stefan Blomquist sammanfattade att denna stämma varit lite 
annorlunda. Han tackade för bra debatter och diskussioner samt för konstruktiva förslag som 
bidrar till utveckling av verksamheten. Den nya förbundsstadgan har höjt statusen för 
lokalföreningarna genom att allt utgår från dem, varje lokal förening är självständiga juridiska 
personer. Han gratulerade den nya styrelsen och önskar den lycka till. 

Stefan tackade också den avgående styrelsen, Roine, Birgitta, Jon, Orvar och Lennartoch 
valberedning samt presidiet för gott arbete.Han tackade också”stämmogeneral” Eva Persson 
som haft huvudansvaret för förbundsstämman och gjort det på förtjänstfullt sätt. 

Nya förbundsordföranden Linda Ingvarsson tackade i sin tur Stefan Blomquist för hans 
insatser att synliggöra nämndemännens roll och för hans engagerade arbete i styrelsen.  

Blommor och presenter överlämnades och 2024 års förbundsstämma avslutades. 
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Vid protokollet 

 

 

 

Anna Brita Björkenvall   Torborg Wärn 

Sekreterare    Sekreterare 

 

 

 

Nicholas Nikander  Eva Enskär  Björn-Inge Björnberg 

Ordförande   Justerare  Justerare 

 

 

 

 

 

 


